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I n t e r p e l a c j a - do protokołu

Dotyczy: Park Rzeczny Drwinka - sprawa z dyŜuru radnego.

Panie Prezydencie poruszony przedstawioną  mi  sytuacją  rodzinną  przedstawioną  mi  przez
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej;

jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] (na dyŜurze radnego)
proszę  o rozeznanie i przedstawienie mi propozycji, które z poniŜej przedstawionych problemów
mogą  być  rozwiązane  przez  Pana  Prezydenta,  a  dokładnie  wydziały  merytoryczne  UMK  nie
wykluczając mojej osoby.  PoniŜej załączam pismo, które wyŜej  wymieniem Państwo złoŜyli  na
moje ręce.

Załącznik  
                                                                                                                                        Kraków 22.11.2007r
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych;
 na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. 
o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył 
Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa
ds. Ochrony Informacji Niejawnych]

W.P. BOLESŁAW KOSIOR
RADNY W R.M.K

Prosimy      o      wzięcie      pod      uwagę      naszego      stanowiska     w      związku
sporządzaniemmiejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego obszaru  "Park
Rzeczny Drwinka" , na działce 57/2 obręb 59,Podgórze obszar 35 arów,druga działka
nr. 135 obręb 60,Podgórze obszar 45 arów.
Z całego obszaru  ziemi jaką  mieli   nasi   rodzice,   a obecnie jest  naszą  włsnością
(niewiele-ponad   dwa   hektary)   państwo  wywłaszczyło  w   1963   r.   i   1974   r. dwie
działki.Jedna 54 ary, druga 18 arów na rzecz Akademi Medycznej w Krakowie.
Działka 54 ary do dnia dzisiejszego nie została zagospodarowana pomimo,Ŝe została
wywłaszczona na określony cel.
Nasze starania o zwrot tej działki nie przyniosły Ŝadnych rezultatów do chwili obecnej.
Teraz władze chcą nam zabrać dwie następne działki jedną 35 arów,drugą 45 arów.
Co do działki  nr.57/2  obszar  35  arów połoŜonej  przy  ul.Mokrej,która  jest  od  ponad
przeszło 100-lat w naszej rodzinie zaznaczam co następuje:
W 1994r. wystąpiliśmy z pismem do U.M.K Wydział Architektury i Planowania
Przestrzennego o przekwalifikowanie tej działki rolnej na teren budowlany.
W odpowiedzi czytamy,Ŝe działka nasza jest przeznaczona jako teren (ZP-173),
ale wniosek nasz został zarejestrowany pod nr.54 w materiałach "Analizy wniosków w
sprawie     sporządzania     lub     zmiany     miejscowego     planu     zagospodarowania
przestrzennego) i  włączony do sporządzania Studium i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Kraków.



Ponadto informuję,Ŝe po naszej interwencji w 1999 roku u Pani Prezydent Ewy
Kułakowskiej-Bojeś  był  na  wizji  lokalnej  z  Wydziału  Architektury  Pan  Barański,który
stwierdził  ,Ŝe  nie  widzi  powodu  aby  nasza  działka  nie  mogła  być  budowlana,  na  to
wskazywał jej stan i połoŜenie w granicach zabudowy.
Na  naszą  usilną  prośbę  w  2000  roku  był  teŜ  na  wizji  lokalnej  Pan  Obtułowicz,który
potwierdził, Ŝe działka nasza leŜy w granicach zabudowy i nie jest zalesiona.
Obiecał   nam,   iŜ   będzie   opracowywany   nowy   plan   zagospodarowania   w   tym
terenie,niestety wcześniej odszedł z pracy.
W   2003   roku   po   naszym   spotkaniu   z   Prezydentem   Miasta   Krakowa   Panem
Majchrowskim, pomimo jego dobrych chęci usłyszeliśmy odpowiedź: na obecny stan nie
ma Ŝadnych przygotowań do sporządzania nowych planów w tym rejonie.
Natomiast z chwilą tworzenia nowych planów tworzy się "Park Rzeczny Drwinka".
Nasze starania i oczekiwania które trwały 13 lat odebrano nam na zawsze! ,
Czy to jest sprawiedliwe-Czy tak musi być?.

PrzecieŜ działka ta z trzech stron połoŜona jest w granicach z działkami zabudowanymi,
a granica "Park Rzeczny Drwinka" kończy się na naszej działce.
Czy granicę "Park Rzeczny Drwinka" nie moŜna przesunąć nie biorąc naszej działki?
Z informacji jaką otrzymaliśmy z internetu oraz słownie z U.M.K Biuro Planowania
Przestrzennego Kraków ul.Sarego 4 nasz wniosek z dnia 09.08.2007r. został nie
uwzględniony.
Natomiast  do  działki  nr.  135  obręb 60,  obszar  45  arów połoŜonej  przy  ul.Czajnej  22
znajduje się w terenie o przewaŜającej funkcji mieszkaniowej niskiej intensywności M N.
W południowej jej części znajduje się dom z którego wychodzi się do ogrodu.Na działce
tej posadzone są iglaki, znajduje się teŜ skalniak jak i kwiaty.
W północnej granicy działki na odcinku 6m przebiega odnoga Drwinki oraz kilka drzew.
Razem z  męŜem wyraziliśmy zgodę  na  oddanie  około  20  arów tej  działki  pod  "Park
Rzeczny Drwinka", ale nie całą jak było w planach.
Z uzyskanych informacji wynika,Ŝe wniosek nasz został  uwzględniony z zastrzeŜeniem
Nie rozumiem jakim?.
Zaznaczam, Ŝe jako właściciele tych dwóch działek mamy po dwójce dzieci.
Pragnęlibyśmy aby  nasze   dzieci,   a   moŜe  wnuki   mogły  dalej   korzystać  z  naszej
ojcowizny, która jest od ponad 100 lat w rodzinie.
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